
 

 

 

Fråga angående om fördelning av kommunalt stöd till idrottsföreningar. 

 

Det är viktigt att barn rör på sig för en god hälsa och finns med i ett socialt sammanhang där 
främjandet av hälsan är ett viktigt inslag. Kommunens idrottsföreningar gör ett fantastiskt arbete 
utifrån sina förutsättningar för att stödja en god hälsa och ett gott kamratskap. 

Enligt en Svt-undersökning, så är tyvärr utövandet av idrott bland barn och ungdomar i stora delar 
en klassfråga. Deltagandet i en idrottsförening varierade kraftigt beroende på vilket område barnen 
växer upp i.  

För barn som bor i Lexe, Strömsbro och Hille är anslutningsgraden till en idrottsförening ca 70 %, 
medan anslutningsgraden för barnen på nedre Brynäs är strax över 20 %. 

Mina frågor blir då följande: 

1: Tar dagens fördelningssystem av stödet till idrottsföreningarna hänsyn till ovanstående    
förhållanden? 

2. Om det inte är så, finns det anledning att se över reglerna för att få fler barn aktiva i ett 
bostadsområde där deltagandet är lågt? 
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